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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

 

P R O T O K Ó Ł  NR 105.2024 

 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna  

w dniu 25 stycznia 2024 roku 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji.  

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Dokonała otwarcia posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz powitała wszystkich obecnych                         

na pierwszym posiedzeniu w tym roku.  

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna na posiedzeniu 

w dniu 25 stycznia 2024 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Uwag nie wniesiono - Komisja pracuje, wg przedstawionego porządku obrad.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Przeprowadziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu wspólnego posiedzenia komisji, 

które odbyło się w dniu 23 listopada ubiegłego roku. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 
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Poinformowała, że plan, który opracowujemy, realizować będzie nowo wybrana Komisja,                      

w zawiązku z tym zaproponowała, aby w planie zawrzeć obowiązkowe elementy, które 

Komisja Rewizyjna musi przepracować plus jedną kontrolę przedsięwzięcia.  

Odczytała przygotowany projekt planu pracy. 

 

Lp. Tematyka 
Termin 

realizacji 

1 Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok styczeń 

2 
Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2023 

rok  
luty-marzec 

3 

 

Analiza wykonania budżetu wraz z oceną sprawozdania                     

z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2023 rok, 

zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej                          

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Osieczna                      

za 2023 rok, 

wydanie opinii oraz opracowanie wniosku do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Osieczna 

kwiecień-maj 

 

4 

Kontrola postępowania o zamówienie publiczne w trybie 

przetargu nieograniczonego dotyczącego budowy lokalnej 

oczyszczalni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną obsługującą 

miejscowość Wojnowice 

czerwiec 

5 
Zaopiniowanie propozycji stawek podatkowych i opłat 

lokalnych na 2025 rok 
październik 

6 
Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Gminy 

Osieczna na 2025 rok 

listopad- 

grudzień 

 

Pani Przewodnicząca powiedziała, że w ciągu roku możliwe są zmiany.  

Zapytała, czy są propozycje innych tematów. Nie zgłoszono żadnych propozycji. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie w sprawie przyjęcia planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2024 rok.  

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Plan pracy został przyjęty jednogłośnie. 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 2                        

do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Zaprosiła do dyskusji. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Zapytał, czy w roku 2024 rozpoczną się prace związane z budową kanalizacji w Wojnowicach. 

Następnie zgłosił, że w Wojnowicach znowu powtórzyła się awaria oświetlenia ulicznego.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że oświetlenie czasem zawodzi – jakiś czas temu mieliśmy cyklicznie powtarzającą 

się awarie w Osiecznej, teraz dzieje się tak w Wojnowicach. Oczywiście, ta awaria zostanie 

zgłoszona do operatora.  
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Burmistrz informował, że dokonano otwarcia ofert przetargowych na budowę lokalnej 

oczyszczalni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną obsługującą miejscowość Wojnowice. 

Zgłosiło się trzech potencjalnych wykonawców: 

1) P.H.U. CHOD-DRÓG zaproponowało realizację zadania za 7.257.000,00 zł; 

2) AQUA-KAN SP Z O.O. za 6.519.000,00 zł; 

3) ATA-TECHNIK za 10.387.629,54 zł. 

Trwa analiza złożonych ofert, jeśli weryfikacja wykaże poprawność zaproponujemy podpisanie 

umowy firmie AQUA-KAN SP Z O.O. Burmistrz przypomniał, że na tę inwestycję Gmina 

Osieczna pozyskała pieniądze z Polskiego Ładu – kwota dotacji wynosi 2.450.000,00 zł                                 

W budżecie na ten rok mamy zaplanowaną kwotę udziału własnego w wysokości                   

2.050.000,00 zł. Burmistrz przekazał, że na najbliższej sesji zaproponuje, aby w ramach WPF 

na to zadanie dołożyć kwotę około 2.200.000,00 zł.    

Dodał, że najwyższa oferta została złożona przez firmę, która realizuje budowę kanalizacji                   

w trzech naszych miejscowościach – w Drzeczkowie, Popowie Wonieskim i Ziemnicach. 

Tamten przetarg był dla naszego Samorządu wyjątkowo wysoki jeżeli chodzi o oferty.   

Zakładany termin realizacji wynosi 18 miesięcy od dnia podpisania umowy. Jeżeli w lutym 

podpiszemy umowę, a około pół roku trzeba przeznaczyć na przygotowanie projektu                                

i niezbędnej dokumentacji, to zakładamy, że jesienią rozpoczną się prace, zakończenie 

przypadać będzie na sierpień 2025 roku. W sumie po stronie Gminy Osieczna koszty będą                       

w wysokości 4.200.000,00 – w tym roku 2.050.000,00 zł, w roku 2025 resztę udziału własnego 

(te 2.150,000 zł) plus dotacja z Polskiego Ładu. 

Ponadto Burmistrz informował, że ogłoszono przetarg na budowę stacji uzdatniania wody                     

w miejscowości Frankowo oraz sieci wodociągowej Frankowo-Kąkolewo. Otwarcie ofert 

nastąpi 2 lutego br. W najbliższym czasie ogłoszony zostanie przetarg na budowę hali sportowej                         

w Kąkolewie, w ramach programu Olimpia. Te dwa zadania zrealizowane mają zostać do końca 

tego roku.  

Burmistrz zaproponował Przewodniczącemu Rady Miejskiej, aby najbliższa sesja odbyła się                                     

20 lutego – termin ten wynika z tego, że mamy 30 dniowe związanie z ofertą w przetargu,                        

o którym rozmawialiśmy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Wyraził zgodę na powyższy termin sesji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska:  

Zapytała o remont elewacji kościoła parafialnego w Osiecznej, czy to będzie realizowała 

Gmina. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że na najbliższej sesji zaproponuje zmianę uchwały dotyczącej regulaminu                                         

i dofinansowania remontów obiektów zabytkowych, bo póki co nie mamy wpisanego tego 

zadania. Następnym krokiem będzie określenie dotacji dla parafii. Nie będziemy uczestniczyć 

w realizacji tego przedsięwzięcia, aczkolwiek odpowiedzialność za ewentualne błędy 

formalno-prawne jest po stronie Samorządu. Gmina przekazuje dotację beneficjentowi. 

Beneficjent realizuje zadanie i składa sprawozdanie, które później trzeba rozliczyć. 

Radny Rady Miejskie Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Zapytał, czy istniej możliwość przekazania dotacji dla parafii w Czerwonej Wsi.  

W przeszłości dofinansowywaliśmy już ten kościół.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że Proboszcz Świerczyny ma problem z przeciekającym dachem – pierwsze 

rozmowy w tej kwestii już się odbyły. Proboszcz ma przedstawić kosztorys tego zadania, jeśli 

zostanie złożony oficjalny wniosek, to będzie prosił Wysoką Radę o dofinansowanie tych prac.  
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Na ten czas dofinansowanie kościoła w Świerczynie to więcej niż zakładano i nie ma szans                     

na to, aby w tym roku pomóc kolejnemu kościołowi. Tym bardziej, że tam ścieżka pomocy jest 

utrudniona, kościół w Czerwonej Wsi nie jest na terenie naszej Gminy.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Zaproponował, aby Pan Radny jako parafianin wystąpił z oficjalnym pismem, jednak głównym 

adresatem powinna być Gminna Krzywiń, Gmina Osieczna może to jedynie wspomóc,                         

nie odwrotnie.    

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Zapytała, czy wśród wniosków składanych przez nas w ramach konkursów z Polskiego Ładu, 

były takie, które nie znalazły akceptacji. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że tak, m.in. wnioskowaliśmy o budowę kanalizacji w Kątach.  

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Podziękowała wszystkim za udział w posiedzeniu Komisji i zakończyła obrady.  

 

 

 

 

      Protokołowała                                                                       Przewodnicząca  

                 Komisji Rewizyjnej 

 

      Marta Skorupka                                                                    Renata Helińska 


